



中国船级社
CHINA CLASSIFICATION SOCIETY

证书格式号/Form: T01-00-
10Q000160

型式认可证书
CERTIFICATE OF TYPE APPROVAL

证书编号/Certificate No. S805700153_01

兹证明本证书所述制造厂生产的下列产品能够满足下列认可标准的要求。

This is to certify that the following products produced by the manufacturer stated in the certificate can meet the requirements of the approval standards listed below.

认可产品/Product Approved

XY5564-1、 XT5566A、 XT5571A、 XT5572A

救生衣

LIFEJACKET

制造厂/Manufacturer

无锡兴泰船舶装备有限公司

Wuxi Kingtai Ship-equipment Co., Ltd.

江苏宜兴市宜兴镇

Wenlin Town, Yixing City, Jiangsu

认可标准/Approval Standard

1. 1996年国际海上人命安全公约1996年修正案, 国际救生设备规则第II章
1996 Amendment to the International Convention for the Safety of Life at Sea, 1974 and the International Life-saving Appliance Code Chapter II
2. 《救生设备试验》IMO MSC.81(70)
TESTING OF LIFE-SAVING APPLIANCES IMO MSC.81(70)

证书有效期至/This Certificate is valid until

2010年1月4日 / Jan. 4, 2010

发证机构 中国船级社上海分社
Issued by CCS Shanghai Branch

签发日期 2008年1月5日
Date Jan. 5, 2008

本证书按照中国船级社《产品合格证书》及有关规定制定。关于证书的正式规定见本证书背面所附说明。本证书包括多页表格, 表格有证书作为一个整体, 必须同时存在, 每一页均向证书持有者有效。证书复印件无效。在表中列出的产品中, 只有符合本证书中列出的部分产品, 本证书方可用于证明符合本证书所规定的合格标准。本证书的有效性依赖于证书持有者的诚信。本证书的有效性依赖于证书持有者的诚信。
This Certificate is issued pursuant to the Regulations for the Survey of Marine Products and related provisions of the Society. Refer to the back of the certificate for the detailed requirements of the certificate. When the certificate consists of more than one page, all pages of the certificate constitute as a whole and are used simultaneously. The certificate pages is valid without leaving the stamp of the Society and no copied form of the certificate is regarded as valid. Only part of the certificate can be accepted or stored by systems. This approval certificate does not constitute the best confirmation of the Society about the quality of the actual products. Related parties who are involved about the authenticity of the certificate may report to the Society or its affiliate.



S8157533179

中国船级社总部/CCS Headquarters: 北京上海路大柵0号 邮编: 100020 电话/Tel: +86(10)44316000 传真/Fax: +86(10)44316000
A 15th Century Square, W. Ring Road, Beijing 100020, P.R. CHINA 邮编/Zip Code: 100020 电话/Tel: +86(10)44316000 传真/Fax: +86(10)44316000

本船级社机构/CCS Local Office: 中国船级社上海分社 CCS Shanghai Branch 电话/Tel: +86(21)28612128 传真/Fax: +86(21)28612028

第1页 共2页 / Page 1 of 2

No. 05424801